
ZAPISNIK 20. SESTANKA STROKOVNEGA SVETA  
ZA PRESKAKOVANJE OVIR 

 
 
Datum: Ponedeljek, 24.10.2022, ob 18.00 
Lokacija: ŠD Konjeniški center Celje 
 
Prisotni: Alenka Keršič, Tajda Bosio, Miha Kovačič, Rok Vadnjal, Uros Kocbek in Franc Slavič 
(preko Whatsapp aplikacije) 
 
Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika zadnjega sestanka 
2. Koledar tekmovanj za leto 2023 
3. Pregled propozicij za leto 2023 
- Predlog spremembe Pravilnika o registraciji tekmovalcev in članjenju klubov v KZS – 
9. člen 

    - Pregled starostne omejitve za udeležbo na tekmovanju s ponijem 
    - Predlog spremembe Finala pokala v konkurenci Otrok 
     - Predlog spremembe tekmovanj za Pokal Slovenije v obvezno tri-dnevna 

4. Plan reprezentance za leto 2023 
5. Predlog zimske lige 
6. Seminar v preskakovanju ovir – Markus Wenz 
7. Razno 

 
Ad 1) 

Sklep: Člani potrdijo zadnji zapisnik. 
 
 

Ad 2) 
Člani SS se pogovorijo ideji, da se za naslednjo tekmovalno sezono v koledar že postavijo fiksni 
datumi Pokalnih tekmovanj in Državnega prvenstva. Takšen koledar se potem razpošlje 
klubom, ki pokalna tekmovanja prijavijo na izbrane termine. Skupaj se dogovorijo za datum 
Državnega prvenstva in razporedijo termine za Pokalna tekmovanja v tekmovalno sezono. 
 
Sklep: Člani SS podprejo idejo vnaprej načrtovanih terminov na koledarju. Ta koledar se 
razpošlje klubom in se jih pozove, da prijavijo tekmovanja do 27.11.2022. 
 
G. Kocbek opozori na dejstvo, da je veliko manjših klubov, ki tekmovanja v preskakovanju ovir 
samo prijavijo in jih na koncu ne izvedejo iz različnih razlogov. S tem pa jemljejo dobre termine 
zainteresiranim klubom. Poda se ideja, da bi se napisal dopis manjšim klubom v katerem bi se 
jih pozvalo, da v kolikor nimajo namena organizirati tekmovanja, naj se vsaj priključijo komu 
drugemu kot so-organizator in se tako opravičijo plačila takse za neorganizacijo tekmovanja. 
Ob tem člani SS povprašajo g. Vadnjala kako je s plačili za neorganizacijo tekmovanj. G. Vadnjal 
zagotovi, da bo preveril kateri klubi definitivno niso organizirali tekmovanja v katerikoli izmed 
disciplin in se jih bo pozvalo k plačilu takse za neorganizacijo tekmovanja. 
 



 
Ad 3) 

G. Vadnjal predstavi predlog spremembe člena za tekmovanja na Finalu Pokala v kategoriji 
otrok. Letos se je namreč izšlo tako, da sta bila dva zmagovalca. Predlaga, da bi člen na finalu 
tekmovanja spremenili v 238.2.2.  
 
Sklep: Člani SS potrdijo spremembo člena za finalno tekmovanja na Pokalu Slovenije v 
kategoriji otrok. 
 
Ga. Bosio opozori na neujemanje podatkov v propozicijah za Pokal Slovenije in Splošnih 
propozicijah, ki opredeljujejo starost otroka in kakšnega konja oziroma ponija lahko jaha. 
Obvezna udeležba s poniji za 8 in 9-letne otroke je opredeljena samo v propozicijah za Pokal 
Slovenije. V kolikor je to zahtevano na vseh tekmovanjih se mora to določilo prenesti tudi v 
Splošne propozicije. 
 
Sklep: Prisotni potrdijo spremembo, da se to določilo prenese tudi v Splošne propozicije. 
 
Pri pregledu Pravilnika o registraciji tekmovalcev in članjenju klubov v KZS je ga. Bosio opazila, 
da niso posodobljeni starostni pogoji za pridobitev tekmovalne licence. Predlaga spremembo 
9.člena pravilnika v »Starostna meja za izdajo licence je 8 let.« in da se preostali tekst črta iz 
pravilnika (»Tekmovalcem, mlajšim od 12 let je dovoljeno tekmovanje samo v kategorijah E 
in A (ne glede na kategorijo licence).)« 
 
Sklep: Člani SS potrdijo spremembo 9.člena Pravilnika o registraciji tekmovalcev in članjenju 
klubov v KZS.  
 
Odpre se debata na izvedena Pokalna tekmovanja, kjer se je zgodilo, da je organizator razpisal 
dvo-dnevno tekmovanje zaradi velikega števila prijav pa se je tekmovanje nato izvedlo pod 
težjimi pogoji tako za strokovne delavce, uradne osebe kot tudi tekmovalce in konje. Za v 
prihodnje bi bilo priporočljivo, da so vsa Pokalna tekmovanja tri-dnevna. 
 
Sklep: Člani SS potrdijo spremembo propozicij za Pokal Slovenije, da so tekmovanja v 
prihodnje obvezno tri-dnevna.  
 
 

Ad 4) 
G. Vadnjal predstavi datume za ekipna tekmovanja iz EEF lige: Mannheim CSIO3*, 3.5. – 
7.5.2022, in Bratislava CSIO3*, 8.6. – 11.6.2022. Postavi se vprašanje ali so jahači za člansko 
reprezentanco. Ga. Pekošak je pridobila informacije, da so g. Pavlovič, g. Riossa in ga. Grum 
zainteresirani jahači s potencialnimi konji za ta nivo. V nadaljnji razpravi se odpre vprašanje o 
dodatnih jahačih, da se ekipa izpopolni, saj so samo trije jahači premalo za doseganje uspešnih 
rezultatov na ekipnih tekmovanjih. Člani trenutno dodatnih jahačev, ki bi bili pripravljeni 
tekmovati na tem nivoju ne vidijo.  
 
Sklep: SS se odloči, da se v letu 2023, slovenska članska ekipa ne bo udeležila tekmovanj v 
organizaciji EEF. Finančna sredstva se bodo namenila v podporo jahačem za individualne 
rezultate na mednarodnih tekmovanjih. 



 
Ga. Bosio povpraša člane o načrtu za mlajše kategorije tekmovalcev na mednarodnih 
tekmovanjih. Po debati se člani odločijo, da je potrebno pripraviti predlog pripravljalnih 
tekmovanj na katerih bi se določila ekipa mlajših reprezentantov za nastope na mednarodnih 
tekmovanjih. 
 
Sklep: Ga. Bosio in g. Kovačič bosta do seminarja v preskakovanju ovir konec novembra 
pripravila predlog pripravljalnih tekmovanj in predlog mednarodnih tekmovanj za udeležbo 
ekipe mlajših kadrov. 
 
 

Ad 5) 
S strani tekmovalcev je prišel predlog o postavitvi zimske lige. Ga. Bosio predstavi predlog 
tekmovalce, da bi KZS financirala najem šotora za ogrevanje, ki bi se postavil na lokaciji kjer bi 
se tekmovanja organizirala. Nadalje ga. Bosio pojasni potek organizacije tekmovanja v 
preskakovanju ovir v zimskem času in kaj vse to potegne za seboj. Pomembno je, da 
potencialni organizator s takšnim tekmovanjem ne dela izgube.  
 
Sklep: Člani SS podprejo idejo o organizaciji zimske lige za katero je potrebno najprej 
razčleniti finančni plan. Menijo, da je v tem trenutku najboljše da se interes organizacije 
tekmovanj preveri pri organizatorjih, ki vso infrastrukturo že imajo. G. Slavič bo poklical g. 
Bertonclja, ki je lastnik notranjega jahališča v Ljubljani in pridobil informacije o interesu 
organizacije tekmovanja v preskakovanju ovir v zimskem času. 
 
 

Ad 6) 
Zadnji vikend v novembru je načrtovan seminar v preskakovanju ovir z g. Markusom Wenzom. 
Ga. Bosio povpraša prisotne ali se bo na seminar povabilo kaj mlajših jahačev in se jim 
ponudilo brezplačen trening za uspešne nastope med tekmovalno sezono. 
 
Sklep: SS potrdi, da se na podlagi točkovanja za najboljše prvim štirim iz vsake kategorije 
pošlje vabilo na trening. V kolikor eden odpove, se pozove naslednjega na seznamu. 
Preostala mesta na seminarju se odprejo javnim prijavam. 
 
 

Ad 7) 
Pod razno ni bilo debate. 
 
 
Sestanek se je zaključil ob 21.00 uri. 
 
 
 
 
Zapisnikar        Predsednik SSPO 
Tajda Bosio        Tajda Bosio (začasno) 
 


